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1. Beleidsverklaring 
 

Beleidsverklaring 2021-2022 van het College van de Vlaamse 
Gemeenschapscommissie – Stuk 4 (2021-2022) - Nr.1 

 
 Toelichting door het College 
 
 
2. Ontwerp van verordening (R.v.O., art. 41, 42, 43, en 53) 
 
 Ontwerp van verordening tot vaststelling van de begrotingswijziging 2 en B voor het 
 dienstjaar 2021 – Stuk 6 (2021-2022) – Nrs.1 en 2 
 

Beraadslaging en stemmingen 
 
 
3. Vraag om uitleg (R.v.O., art. 59) 
 

- Vraag om uitleg van de heer Mathias Vanden Borre aan de heer Pascal Smet, 
collegelid bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra, 
betreffende de projectoproep voor kwaliteitsvolle jeugdinfrastructuur 
 

 
4. Actualiteitsvraag (R.v.O., art. 60) 
 

- Actualiteitsvraag van de heer Dominiek Lootens-Stael aan de heer Sven Gatz 
collegelid bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw, en aan mevrouw Elke Van 
den Brandt, collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, 
Gezin en Stedelijk beleid, over mogelijke initiatieven van het College om ervoor te 
zorgen dat leerkrachten en personeelsleden van kinderopvang die in Brussel 
werken maar er niet wonen ook in Brussel hun boostervaccinatie kunnen krijgen 

 
 
 



Datum van indiening: 24 november 2021 
 
Vraag om uitleg van de heer Mathias Vanden Borre aan de heer Pascal Smet, collegelid 
bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 
 
Onderwerp: De projectoproep voor kwaliteitsvolle jeugdinfrastructuur  
___________________________________________________________________________ 
 
Geacht collegelid, 
 
Begin oktober ondervroeg ik het collegelid naar de projectoproep voor kwaliteitsvolle 
jeugdinfrastructuur, die voortvloeit uit het Herstelplan Vlaamse Veerkracht. De VGC bezit 
een aantal infrastructuren die mogelijk onder de oproep kunnen vallen. Daarnaast gaf het 
collegelid mee dat jeugdorganisaties kunnen rekenen op de ondersteuning en de begeleiding 
van de VGC voor de opmaak van hun projectdossier.  
 
Maar het collegelid gaf ook kritiek op de projectoproep. De aanpak die Vlaams minister 
Benjamin Dalle hanteert, zou een breuk vormen met het eerdere beleid. Het collegelid stelt 
dat “de Vlaamse Gemeenschap met de VGC zou moeten samenwerken om jeugdinfrastructuur 
voor jeugdverenigingen te verbeteren”. De projectoproep zou ook te ingewikkeld zijn – 
nochtans geldt die procedure voor alle Vlaamse jeugdorganisaties en lokale besturen: van 
Antwerpen tot Koekelare. Maar volgens het collegelid is het geen efficiënte beleidskeuze en 
ging hij die mening ook overmaken aan Vlaams minister Benjamin Dalle. 
 
Dat is ondertussen gebeurd. En de Vlaamse minister heeft het collegelid ook van antwoord 
gediend. Volgens hem werd het kabinet van het collegelid en de Administratie wel degelijk 
betrokken bij het scherpstellen van de projectoproepen. Hij vroeg ook naar meer toelichting 
omtrent de trendbreuk die het collegelid eerder aanhaalde. 
 
In dat verband heb ik de volgende vragen: 
 
• Uiterlijk 1 december 2021 kunnen kandidaten een aanvraag indienen voor de eerste 
ronde van de projectoproep. Wat leverde de analyse op van de VGC-infrastructuren? Vallen 
zij onder de projectoproep? Welke Brusselse jeugdorganisaties zijn van plan een aanvraag in 
te dienen? 
 
•  Wat is de reactie van het collegelid op de brief van Vlaams minister Benjamin Dalle 
m.b.t. het feit dat de VGC wel voorafgaand betrokken was bij de projectoproepen? Heeft het 
collegelid de minister al meer duidelijkheid gegeven omtrent de “trendbreuk in het beleid”?  
 
 
Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 
 



Datum van indiening: 29 november 2021 
 
Actualiteitsvraag van de heer Dominiek Lootens-Stael aan de heer Sven Gatz, collegelid 
bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw, en aan mevrouw Elke Van den Brandt, 
collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk 
beleid 
 
Onderwerp: Mogelijke initiatieven van het College om ervoor te zorgen dat 
leerkrachten en personeelsleden van kinderopvang die in Brussel werken maar er niet 
wonen ook in Brussel hun boostervaccinatie kunnen krijgen 
___________________________________________________________________________ 
 
Er is tijdens het overleg Volksgezondheid overeengekomen dat leerkrachten geen voorrang 
krijgen voor hun derde prik. Vlaams Onderwijsminister Ben Weyts liet weten ontgoocheld te 
zijn en wil toch onderzoeken hoe hij het onderwijzend personeel sneller kan bedienen. Voor 
Brussel staat de nieuwe vaccinatieronde open voor alle 18-jarigen die in het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest wonen.  
 
Tijdens de opstart van de eerste vaccinatieronde kon iedereen die in het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest woonde of werkte geholpen worden in een Brussels 
vaccinatiecentrum. Dat leidde in maart 20212 nog tot zure oprispingen van het Franstalige 
Brusselse collegelid voor Gezondheid Alain Maron die er zich over bekloeg te moeten instaan 
voor de vaccinatie van mensen die buiten Brussel wonen. Nu is dat niet het geval en is 
inschrijving op Bruvax niet mogelijk gemaakt voor wie niet gedomicilieerd is in het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest. 
 
Ik ben echter van oordeel dat een uitzondering op zijn plaats is voor mensen die dan wel 
buiten Brussel wonen, maar wel vitale functies in de hoofdstad vervullen. We willen dat in de 
eerste plaats leerkrachten en personeel van de kinderopvang die deze 
gemeenschapsinstellingen zoals scholen en crèches in Brussel draaiende houden, zo snel 
mogelijk een derde vaccinatie kunnen halen wanneer zij dat wensen. Ook eventueel in de stad 
waar ze werken.  
 
Mijn vragen zijn de volgende: 
 

1. Wat wil het College doen om er voor te zorgen dat leerkrachten en verzorgend 
personeel in de kinderopvang zo min mogelijk uitvalt en daarom, indien zij dit 
wensen, zo snel en makkelijk mogelijk hun boosterprik in Brussel kunnen nemen. 
 

2. Is het College bereid die optie bij de GGC aan te kaarten en te verdedigen? 
 

3. Zijn andere opties mogelijk om er voor te zorgen dat dergelijke vitale medewerkers in 
de buurt van hun arbeidsplaats worden ingeënt zodat zij zo min mogelijk tijd verliezen 
en zo snel mogelijk aan de beurt kunnen komen?  

 
 
 
 


